

Bestyrelsesmøde 01 - 11 - 18

Fremmødt: Lars, Lotte, Tanya, Kaja og Theresa

Afbud: Karsten og Lasse

Dagsorden godkendt.

Sara, Birgitte og Marianne deltager i første del af mødet.

- **Fortroligt punkt:**

- **Opfølgning af sidste møde:**

- AKG har valgt at fortsætte uden tovholder, men i stedet har de en kontaktperson, som er Melanie Nykjær. Det vil sige at vi fremadrettet kontakter hende, og hun formidler så tingene videre til resten af gruppen.
- Oprydning i bunkeren udsættes til 2019
- Vi har bestilt et nyt skab til multihuset, så service igen kan stå tættere ved køkkenet.
- Kim har fundet billeder af nye stole og borde - Vi godkender dette, så det kan blive bestilt.
- Oprydningsmærker er kommet, så vi kan komme i gang.
- Theresa og Kaja har styr på førstehjælpskursus - Der er 11 tilmeldte
- Lotte kontakter igen det nye band for at få en kontrakt.
- Der er gang i mange ting rundt i området - dejligt.

- **Livet i og omkring BP:**

- AKG har modtaget ansøgning fra BAT, de søger kr. 10.000 til revy 2019 - Lisbet har aftalt med Hanne Skov, at de kan føres over på BATs konto i 2018. AKG har godkendt de 3000 kr, Bestyrelsen godkender resten.
- Der bliver tomme skabe i multihuset, og der er forslag om "Byt 1 bog". Hvis vi samler bøger ind, kan beboerne aflevere en bog og så bytte med en anden.
- Lær dansk ønsker at undervise i multihuset, det bliver om torsdagen: Hvis multihuset er optaget kan de være i kælderen. Samme regler som alle andre aktiviteter gælder selvfølgelig.
- Vi ønsker opdatering på de bestilte skilte fra Morten, kan det virkelig være rigtigt, at det skal tage flere år for at få skilte? Vi er selvfølgelig klar over, vi ikke er de eneste der skal have skilte, men så skal man måske overveje at ansætte et par stykker mere til at bestille dem.
- Der er spørgsmål omkring hvem "kælderen", der søger penge til kælderen er? Vi vil gerne se kvitteringer på bortkomne ting mm.
- Kommunikation/konlikthåndteringskursus : Hvis vi kan betale 5000 kr i år, og Sara betaler 5000 kr. næste år, kan vi afse 5000 kr. af bestyrelsens budget næste år også. Det er vigtigt at folk der deltager, er åbne og kan se indad, ellers får vi ikke noget ud af det.

- **Eventuelt**

Lotte spørger om der er styr på banko i november, det mener vi der er.

90102 Afdeling Brændgårdsparken
Afdelingsbestyrelsens møde den 1/11 2018

Administrationen har modtaget referatet den 11/11 2018
Administrationen har gennemgået referatet den 12/11 2018

Administrationens bemærkninger til referatet:

Administrationen har ingen bemærkninger til referatet.